
date Tue, 2 Mar 2021 10:52:11 +0100

from EERE niimegen.ni>
" pe Bo aeBae P| <EEEBbp s.n\>; EEE <BERInijmegen.ni>:Pere <r oO nijmegen.ni>

subject RE: voetgangersbrug Waalfront

Ik zag datje ook gebeld hebt. Ik reageer even per mail, dan zijn ook EREEeel en meteen geinformeerd.
Mooi dat de AVA positief was! We zijn allemaal heel enthousiast over de brugJ
Heb je nog iets van mij nodig om de stukken definitief te maken? Of is alles akkoord wat jou betreft?
Er zat nog een vraagpunt in over de besluitvorming binnen BPD, zorgt dat nog voor aanpassingen in het proces?

1. vergunning en bestemmingsplan. Ik heb vorige week bevestigd gekregen dat de aanlandingen vanwege de hoogte niet passen in het bestemmingsplan, maar dat de afwijking past

binnen de kruimelgevallen regeling. Hierdoor is geen uitgebreide procedure nodig, maar kan de ODRN binnen de regulieren procedure de afwijking meenemen in de

vergunningverlening.

2.Watervergunning: ik heb er gisteren al even naar gekeken met Ree We gaan natuurlijk ons best doen het erdoor te krijgen! De tekeningen aanpassen lijkt me niet zo’n probleem.
De onderbouwing koppelen aan de omgevingsvisie moeten we goed bekijken, want dat was al wat over toegevoegd, maar blijkbaar moet het scherper. Dat kunnen we zeker ook

met de intaker en vergunningverlener van RWS afstemmen.

3. Informatiebijeenkomst: ik og geen datum gepland. ii betreft eind maart/ begin i liken wi ij ijn en welke avond dan past. Qua

aanwezigen denk ik son onGaal reitect, i ea ik. Verder vitnodicen CERES «ERE EER de suggestie om oe Te
vragen de bijeenkomst te leiden. Dat lijkt mij een goed plan. Zijn jullie het daarmee eens?

Ik neem met SEIPMhog contact op over de voorbereidende gesprekken met de woonschipbewoners en de fam 5.1.260 gesprekken doen we uiterlijk de week voor de
informatiebijeenkomst.

Hartelijke groet,

Bt ze 51 ZeProjectleider

Van: ERE <BERVEPI nimegen.ni>Verzonden: dinsdag 2_maart 2021 10:33

Aan: nijmegen.nl>
cc: < nijmegen.nl>

Onderwerp: voetgangersbrug Waalfront

Ik heb een mededeling rond de AVA van vorige week en 3-tal zaken waar ik je over wil spreken (graag zsm)
Allereerst wil ik melden dat de AvA positief en enthousiast was over het ontwerp van de brug dat er nu ligt en dat zij over de aanbesteding wel een besluit willen nemen. Afgesproken is,

dat we dit schriftelijk/via de mail doen. Dit kan in beginsel op basis van jouw memo met bijlagen. Dat ga ik deze week of volgende week in orde maken.

Nadat ze dat hebben geaccordeerd kunnen we weer verder.

Dan mijn vragen:
1. Procedure verguningverlening voetgangersbrug (past dit in huidig best plan?? Is dit juridisch nu zeker?) Of gaat dat anders

2.Watervergunning RWS. jij hebt de reactie op aanvraag ook gezien ( evt. via 2.208 Hier moeten we actief mee aan de slag. Evt. overleg met behandelaar van de
vergunningaanvraag. Dit moet wel goed gaan....

Graag jouw spoedige medewerking (iom ee mij) om dit in orde te maken.
3.ls er al een datum voor infobijeenkomst voetgangersbrug? Evt. al wel bekend welke maand? April?

Met vriendelijke groet,

Directeur Ontwikkelingsbedrijf Waalfront

got. WVaalfront

Van: EEE <BERPEEIE ©niimecen.ni>
Verzonden: donderdag 25 februari 2021 10:48

Aan: 5.1.2e <r nijmegen.nl>; aso bpd.nl: Be -2e]5.1.2e] 5.1.2e BE 5.1.2¢  @MmtteMales
cc: 5.1.2e <wermeonijmegen.ni>; 5.1.2e <eo nijmegen.ni>

Onderwerp: Communicatie voetgangersbrug Waalfront
Hallo allemaal,

Het plan voor de voetgangersbrug Waalfront is klaar en de aanbesteding loopt zelfs al. De hoogste tijd voor een vervolg van de communicatie naar omwonenden. Wimgien ik hebben de
volgende aanpak bedacht:

- Er komt in maart (?) een digitale informatieavond voor bewoners woonschepen, bewoners Handelskade, bewoners Waalhaevecomplex, Schipperscentrum/Schuttevaer,
klankbordgroep, Ons Waterkwartier, ...

-Met het oog op de voorgeschiedenis en ‘de relatie’ kunnen we niet volstaan met een informatiebrief of een alinea in de brief over het inrichtingsplan van de landtong.
- Er komt een voorgesprek met de vertegenwoordigers van de woonbootbewoners en evt. de gebroerders Rigter om evt. alvast wat negativiteit/bezwaren af te vangen voor de

informatiebijeenkomst (S's. 2e |Pe jou hier nog over)- Banko is al op de hoogte en krijgt nog een mail van Him over het def. ontwerp en het vervolgproces (incl. informatieavond)
-We kondigen de infoavond alvast aan in de brief over het inrichtingsplan.

Er is bij (sommige) bewoners ergens in het proces schijnbaar het beeld ontstaan dat de brug er mogelijk niet zou komen. Het besluit dat hij er wel komt is hun ontgaan. Ik begrijp dat het
in alle plannen en stukken steeds een gegeven was, maar weet ook dat het lang de vraag was of realisatie haalbaar was. Mogelijk heeft dit in de communicatie met bewoners voor
onduidelijkheid gezorgd? Heeft iemand hier meer informatie over/ideeén bij? Het lijkt me goed om dit zo scherp mogelijk te krijgen voor de infoavond en hier transparant over te zijn.
Als we de omwonenden hebben geinformeerd, kunnen we ook stadsbreed communiceren. Het is straks echt een aanwinst voor de stad en ook een mooi moment voor Waalfrontpromotie.
Tot zover! Eens met deze aanpak? Andere ideeén?
Met vriendelijke groet,

[5.1.26| 5.1.26]senior adviseur communicatie

coach & intervisiebegeleider

ir yy 7

we; Nijmegen
Gemeente Nijmegen

bereikbaar op maandagochtend, dinsdag, donderdag, vrijdag



Legenda toegepaste uitzonderingsgrondslagen

In dit document zijn gedeeltes geanonimiseerd op

grond van artikel 5 van de Wet open overheid:

Art. 5.1 lid 2 onderdeel e

De eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer, tenzij de betrokken persoon instemt met openbaarmaking
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